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Ahoj Folktimáci. Posílám Vám zprávu ze Žlutic, kde jsme hráli s naší kapelou Zlomvaz na
festiválku Žlutická struna, který se konal dne 10.6. 2000. Organizátorka paní Fiurášková je
docela příjemná paní, která festival Žlutická struna financuje převážně z vlastní kapsy, takže
kromě Slávka Janouška tu vystupovaly hlavně mladé kapely (např. pražský Woodoojam, kapela
Knezaplacení, blovická Toman a lesní panna a spousta dalších). Bohužel jsme byli nuceni odjet
už po třetí hodině odpoledne, takže nám unikla jistě nejzajímavější část festivalu. Na pódiu i v
hledišti vládla pohoda, u kapel platilo to, jak kdo přijel a jak se s organizací fesťáku dohodl, tak
potom hrál, bohužel to mělo i svou stinnou stránku - v 10 hodin dopoledne, kdy festival začínal,
nebyla ještě na místě žádná kompletní kapela, a tak jsme ze Zlomvazem byli nuceni zahajovat.
Většina kapel dorazila až odpoledne, takže do té doby to byla nepříliš zdařilá improvizace. Jinak
v hledišti strašné vedro a šílený nedostatek lidí - možná také proto, že ve spoustě časopisů i na
internetu bylo datum konání Žlutické struny špatně (ne 10. června, ale 17.června). Lidí v hledišti
jsem napočítala jen něco kolem padesáti. Festiválek byl přesto příjemný a organizátoři fajn lidi,
jen by mohlo být příští rok víc lidí, a jestli tam pojedeme, tak si slibuju, že tentokrát zůstanu do
konce. Zatím ahoj a přeji hezký zbytek prázdnin.
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